

DE

Anna Mülter

leitet seit September 2020 das internationale Festival Theaterformen in Hannover und Braunschweig. Von 2014 bis 2020 kuratierte sie die Tanztage Berlin und war für das Tanzprogramm und die Themenfestivals der Sophiensæle mitverantwortlich. Von 2016 bis 2019 war Anna Mülter zudem Dramaturgin am tanzhaus nrw. Zuvor war sie Mitarbeiterin der künstlerischen Leitung des Festivals Theater der Welt 2014 in Mannheim und arbeitete von 2003 bis 2012 am Hebbel am Ufer Berlin.

EN

Anna Mülter

has been the director of the international Festival Theaterformen in Hanover and Braunschweig since September 2020. From 2014 to 2020, she curated the Tanztage Berlin and was co-responsible for the dance programme and theme festivals of the Sophiensæle. From 2016 to 2019, Anna Mülter was also dramaturge at tanzhaus nrw. Before that, she was on the artistic staff of the 2014 Theater der Welt festival in Mannheim and worked at Hebbel am Ufer Berlin from 2003 to 2012.